
Sme rodina nepodporí Kolíkovej reformu
súdnej mapy: “Je za tým len biznis s
realitami”
- CZ24 News | 12. října 2021

SLOVENSKO: Predseda parlamentu a hnutia Sme rodina Boris Kollár spolu s predsedom
poslaneckého klubu tohto hnutia Petrom Pčolinským zorganizovali v pondelok ráno vo
Vranove nad Topľou tlačový brífing, na ktorom oznámili, že sa nestotožňujú so zámerom
presťahovať tamojší súd do Humenného a celkovo nesúhlasia s reformou súdnej mapy tak,
ako ju navrhla ministerka spravodlivosti Mária Kolíková.

Boris Kollár v rámci svojho výjazdového turné po regiónoch v pondelok navštívil Vranov nad Topľou,
kde uviedol že je za zachovanie okresného súdu.

“Asi naši dedovia, pradedovia vedeli, prečo ten súd založili. Keď toho vedelo fungovať za
prvej republiky, počas celého Česko-Slovenska, tak teraz my sme tí najchytrejší, ktorí
sme si povedali, že teraz to zrušíme a presunieme tento súd niekde, kde nie sú ani
kapacity na to?” Pýta sa predseda Národnej rady.

Poznamenal, že v prípade presunutia personálu súdu z Vranova nad Topľou do Humenného by
zamestnanci pracovali v prenajatých priestoroch. “To sú aké hlúposti,” pokračoval vo svojom prejave
Kollár.

Deklaroval, že ministerka Kolíková “nemá podporu” hnutia Sme rodina v otázke súdnej mapy
v aktuálnej podobe. “Musí ju urobiť novú. Takto to nepodporíme,” podčiarkol.

„Ja to neurobím, nie som blázon. Budem stáť za týmito ľuďmi. Kľudne nech ma
aj vyhodia (z vládnej koalície pozn.), mne je to úplne jedno,“ povedal médiám
Kollár. “Ja nevidím horší krok, ako vyľudniť tieto regióny cez rušenie súdov, cez rušenie
nemocníc. Veď toto sú najväčší zamestnávatelia,” pripomenul.

Predseda poslaneckého klubu Sme rodina Peter Pčolinský dodal, že za celou reformou z dielne Márie
Kolíkovej vidí “realitný biznis”. Nesúhlasí ani s argumentom, že presunutím sudcov a úradníkov do
iného mesta sa pretrhnú potenciálne korupčné väzby.

Pčolinský tiež uviedol, že poslanci za Sme rodina sa Márie Kolíkovej pýtali, aký ekonomický zmysel
má zanechať zrekonštruované budovy vo Vranove nad Topľou a platiť nájom v Humennom. Dodal, že
ministerka nevedela povedať ani to, či dôjde k prepúšťaniu niektorých zamestnancov súdu.

Pčolinský tvrdí, že vranovský súd mal podľa vyjadrenia Kolíkovej, “zmiznúť” zo súdnej mapy na
základe politického tlaku inej koaličnej strany.

Podľa Kollára dostali zase zamestnanci vranovského okresného súdu od Kolíkovej príkaz
nekomunikovať s ním.
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Sulík: Vyhrážky Borisa Kollára o odchode z koalície strácajú pôsobivosť

Vyhrážky hnutia Sme rodina o odchode z koalície vníma šéf SaS a minister hospodárstva Richard
Sulík ako niečo, čo sa veľmi často opakuje a stráca pôsobivosť a účinok. Dúfa, že výhrady predsedu
Sme rodina a parlamentu Borisa Kollára k súdnej mape a reforme nemocníc nie sú “lacný
populizmus”.

“Už to je tak, že jedným uchom dnu a druhým von,” skonštatoval Sulík na pondelkovej tlačovej
konferencii k otázke, ako vníma vyhrážky Kollára o odchode z vlády. “Neviem, aké dôvody Borisa
Kollára k tomu viedli. Nechcem o nich ani špekulovať, chcem dúfať, že to nie je lacný
populizmus, narýchlo sa niekomu zapáčiť,” doplnil s tým, že také vyjadrenia nezachytil na
koaličnej rade. “Zachytil som výhrady, rátal som s tým, že bude diskutovať s ministerkou
Máriou Kolíkovou, ale to, že nepodporím a bodka, počujem prvýkrát,” povedal Sulík k téme
súdnej mapy.

Stratifikáciu nemocníc považuje Sulík za dôležitú. “Na vláde to prešlo proti hlasom ministrov
Sme rodina, viem si presne tento istý model predstaviť v NR SR, pokiaľ oni budú len proti,
nebudú to vetovať, prehlasujeme to bez nich, máme na to dostatok hlasov,” skonštatoval šéf
SaS.

OĽANO: Vyhrážky o odchode z koalície nepovažujeme za šťastné, zmeny plynú i z programového vyhlásenia
vlády

Hnutie OĽANO nepovažuje za šťastné vyhrážať sa odchodom z koalície v situáciách, keď má
prebiehať racionálna a odborná debata o reformných opatreniach plynúcich aj z programového
vyhlásenia vlády (PVV). OĽANO tak reagovalo na vyjadrenia predsedu Národnej rady (NR) SR Borisa
Kollára (Sme rodina) o tom, že nepodporí reformu nemocníc a súdov.

“Minister zdravotníctva jasne povedal, že žiadna nemocnica sa rušiť nebude, a
preto nerozumieme, prečo na túto opozičnú hru Boris Kollár pristúpil.
Nepovažujeme za šťastné vyhrážať sa odchodom z koalície v situáciách, keď má
prebiehať racionálna a odborná debata o reformných opatreniach, ktoré
vyplývajú z vládneho programu a plánu obnovy,” reagovalo OĽANO.

Za normálny princíp koaličnej spolupráce hnutie považuje schopnosť diskutovať s partnermi a hľadať
spoločné riešenia. “Pokiaľ všetkým úprimne záleží na tom, aby ľudia nečakali celé roky na
rozsudky, respektíve aby mali čo najkvalitnejšiu zdravotnú starostlivosť,” dodalo OĽANO.


